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Mondelinge vragen

Aan: College van B&W 

Van: Marloes Visser

D.d.: 22-09-2023, te stellen tijdens de besluitvorming van 25-09-2023

Afgelopen week bereikte de fractie van GroenLinks het bericht dat de regeling voor tegemoetkoming 
energiekosten voor blokaansluitingen met een maand verlengd is tot 31 oktober 2023. Reden 
hiervoor is dat het aantal aanvragen sterk achterblijft bij het eerder geschatte aantal aanvragen dat 
te verwachten was. Ook in Zwolle zijn inwoners die een blokaansluiting hebben en zij zouden met 
deze regeling recht hebben op een tegemoetkoming. Het is aannemelijk dat ook in onze stad een 
deel van de rechthebbenden geen aanvraag heeft gedaan, of heeft kunnen doen.

Dit maakt dat onze fractie zich afvraagt of de gemeente hierin ook een rol heeft. 

Daarom zouden wij de volgende vragen graag voorleggen aan het college:

1 Is bij de gemeente bekend welke objecten/VVE's een blokaansluiting hebben?

2 Is de gemeente voornemens, bij ja op de vorige vraag, deze mensen actief te benaderen 
om hen te wijzen op de regeling voor een tegemoetkoming van energiekosten? Of kunnen 
hiervoor algemene kanalen ingezet worden?

3 Is er een onderdeel van de gemeente dat kan assisteren bij de aanvragen? Het blijkt niet 
voor alle contracthouders van blokaansluitingen even makkelijk te zijn om de aanvraag te 
doen.

4 Wat kan de gemeente voor deze groep betekenen gezien de korte termijn die nog rest?

Namens de fractie van GroenLinks, Marloes Visser 


